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HØRINGSNOTAT FRA SKIGRUPPEN I KNARVIK IDRETSLAG 

TIL 

KOMMUNEDELPLAN FOR IDRETT, AKTIVITET OG FRILUFTSLIV 2016-2024 

 

Skisporten har siden midten av 1970 tallet vært  en viktig  del av idrettsbildet i 

Lindås kommune. I årene som fulgte var der opp til 400 deltager hvert år i 

Lindåsmesterskapet på ski som alltid fant sted i Dyrkollbotn. Idrettlagene hadde 

aktive  grupper  med  mange  deltagere. I tiden fremover  ble  derfor  

lysløypene på Hopsdal og Gamlesætra etablert. Etter hvert  fikk vi dårligere 

vintre  og rekruteringen ble svakere. Vi gikk derfor sammen i Nordhordland  

skiklubb som siden  har vært ledende  innen skisporten i kommunen. Gruppene 

i idrettslagene består dog fortsatt. Tidene og klima  har  endret  seg og  vi må 

derfor  tenke nytt. Skisporten  står fortsatt sterkt i Norge , så også hos oss her  

på vestlandet. Rulleski har  blitt redningen og brer  om seg.  Svært  mange, også 

flere som ikke driver med langrenn om vinteren, går på rulleski i 

sommerhalvåret. Dessverre er ikke forholdene lagt  til rette  for  dette  og vi må 

benytte oss  av  gangstier, ofte ikke opplyste, og mer  trafikkerte veier. For  de  

yngste  blir  dette  farlig og  et  hinder for ikke å kunne delta.  

For nærmiljøet i Knarvik vil imidlertid  være en mulighet.  

Lysløypen/gangstien/turstien rundt Lonane vil forholdsvis lett kunne gjøres noe  

bredere , hvorpå en så kunne asfaltere ca halvdelen og la den andre  fortsatt  

beholde  grusen. 

Området  er  blitt et kjært og mye brukt friluftsted og  en grønn lunge i Knarvik. 

Det må det  fortsatt  være samtidig  som   det  gjøres  tilgjengelig  for andre  

brukere. Således et utmerket tiltak for folkehelsen og skisporten. 

Vi foreslår derfor at ovennevnte  kommer inn på handlingsprogrammet for 

nærmiljøtiltak og at  dette gies høy prioritet. 

Vennlig hilsen Skigruppen Knarvik Idrettslag 

Formann/Steinar Mørch 



 


